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Zápis z kolegia děkana FŽP ze dne 28. 2. 2012 
 
Přítomni: PhDr. Benda, Mgr. Bogan, Ing. Brůna, Doc. Janoš, Doc. Loučka, Mgr. Marková, Ing. 

Neruda, Ing. Richter, Mgr. Vojtíšek, Prof. Vráblíková. 
Omluveni:   --- 
 
Bod č. 1. K informacím z kolegia rektora a rektorátu 

 S rektorátem a PřF je řešeno využití prostor objektu „A“ v kampusu na základě dopisu z investičního 
odd. MŠMT.  

 
Bod č. 2. Studijní obory  

 Vědeckou radou FŽP byly projednán návrh rozšíření akreditace n.Mgr. oborů OH a RK 
o kombinovanou formu studia. Je požadováno dopracování po formální stránce. 

 Bc. studijní obor „Regionální environmentální správa“ (změna názvu oboru) nebyl projednáván, probíhá 
zpřesnění profilu absolventa a studijního plánu s KPV, KSPV, KÚ a Mag. města Ústí n.L. 

      Z.: děkan + KSPV, KTEV, KPV 
 
Bod č. 3 Přijímací řízení do akademického roku 2012/2013  

 Počty uchazečů o studium jsou dosud velmi nízké – uzávěrka je v závěru března. 

 Probíhá příjem přihlášek do jednotlivých studijních oborů. 
 
Bod č. 4 Úvazky, personální zajištění výuky 

 Výuka všech oborů v LS je zajištěna. 

 Drobné změny v rozvrhu jsou realizovány, ale vždy musí být uvedeny ve STAGu – upozornit vyučující, 
hrozí kontroly z MŠMT! 

 Jsou prováděny změny úvazků zaměstnanců při účasti na projektech GAČR, TAČR, OPVK, TEMPUS. 
 
Různé: 
Děkan  
- LN – příloha Akademie – tabulky s hodnocením fakult v ČR. Otázkou je původ a věrohodnost 

zveřejněných dat! 
- Výroční zpráva – doručení příslušných kapitol pro VZ UJEP (vybrané body) a FŽP dle nové osnovy. 
- Příprava rozpočtu – 1. verze bude zřejmě doručena v pátek 2/3/2012. 
- Spolupráce FŽP a FVTM s Teplárnou Trmice - vzory technických zpráv byly odeslány FVTM. Je 

předpokládáno uspořádání schůzky zástupců obou součástí v průběhu února 2012 – dosud nebyla 
doručena odpověď. 
 

Doc. Loučka  
- Požaduje přehledy čerpání mezd z rozpočtu katedrami po měsících a z dotace za studenty, za výzkum 

a z projektů – data jsou dostupná v IMIS. 
 

Dr. Benda 
- Aktualizace Dlouhodobého záměru byla schválena, je odeslána na rektorát. 
- Zpracován přehled činnosti AS FŽP – viz web. 
- Týden neklidu – informace z RVŠ, AS UJEP a FF, kritický náhled na nový zákon o VŠ a reformní kroky 

MŠMT. 
Doc. Janoš  
- Pořadí interních grantů pro rok 2012 je rozesláno, předává se k dalšímu řízení v IGA. Počet studentů 

u některých projektů je nízký. Návrhy projektů nejsou vždy konzultovány s vedením kateder! Finance – 
typ akce 15 – účelově vázané prostředky. IGA – 1, 174 tis. Kč pro FŽP. 

- Evidence projektů – ve spolupráci s Ing. Brůnou,  
- centrální evidence – paní Soldánová (komunikace s paní Lehmanovou), je zaváděna jednotná    

evidence jednotlivých projektů, 
- uchovávání dokumentace u řešitelů na katedrách, 
- aktualizovat internetové stránky projektů. 

- Podpora specifického výzkumu – dosud nedoručena částka na rok 2012. 
- Dny vědy a umění – 23. a 24. /4 – předat náměty. „Co se děje pod věží“ – VÚAnCh. 
- Vypsat výběrové řízení na 1 postdoktoranda. 
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Ing. Brůna  
- Vypisování zkoušek – počet termínů – viz SZŘ - min. 1,5 násobek míst v každém předmětu v celém 

zkouškovém období a v místě studia – Ing. Vosátka! 
- Vytížení pedagogů, pozor na přípravu reakreditace. 
- Krajská OHK – vyhlašována soutěž – viz doklad. 

 
Mgr. Bogan  
- Vše, co se týká výuky, musí  být ve STAGu! 
- Změny ve výuce důsledně zveřejněné na nástěnce FŽP. 
- Kumulace výuky do bloků – musí povolit vedoucí katedry, pak uvést do rozvrhu a STAGu. Svévolné 

změny vyučujícími budou finančně postiženy!  
- Směrnice – poplatky za studium, snížení poplatků od nového ak. roku. Úlevy za prodloužení studia jsou 

vyjmenovány v příloze 
- Rezervace učeben v předstihu ve STAGu. 

 
Mgr. Vojtíšek  
- Analyzovat příčiny výrazného poklesu počtu studentů. 
- Náklady na energie v Ústí a Mostu 1,75 mil Kč. 
- Revize úvazků a skutečně odučených hodin na katedrách, návrh opatření pro úsporu platů.  
- Převis zaměstnanců +6 % 
- Boční vchod bude trvale uzavřen. 

 
Mgr. Marková 
- Bez připomínek 

 
Ing. Neruda   
- Návštěvy ze zahraničí – Ekaterinburg – 5/2012, z Turecka 2 návštěvy v 4/2012 (Erasmus). 

 
Prof. Vráblíková 
- Agrofert – smlouva poslána ke kontrole na právní odd. 
-  

 
Příští kolegium bude v úterý 13/3/2012 od 13:00 hodin, KV 211   
 
Zapsal:  Ing. Richter, děkan 


